
   

 

Referat bestyrelsesmøde KGKK 

 
Deltagere: Henrik S., Daniel, Peter, Thomas, Henrik og Hans 

Fraværende: Kim 

Sted: Klubben 

Dato: Torsdag d. 6/6. – 2024 

Tid: kl. 18:00 – 21:00 

Ref.: Hans Hansen 

Punkt og ansvarlig Målet? Proces Afsat tid Referat 

1) Velkommen og 
tjek ind.  
Hans. 

Orientering. 
Gennemgang af 
dagsorden.  
Hans. 

Hans byder 
velkommen og 
præsenterer 
dagsordenen. 

18:00 – 18:05 
 
5 min. 

 

2) Punkter til evt. Orientering. 
Her kan 
deltagerne komme 
med punkter til 
evt. 

Hans samler 
punkter ind. 

18:05 – 18:10 
 
5 min. 

Peter har et punkt til evt. 

3) Orientering fra 
Formanden. 
 

Orientering. 
Her orienterer 
formanden om 
den nyeste 
relevante viden. 

Formanden 
orienterer. 
 
 

18:10 – 18:20 
 
10 min. 

Der er intet nyt fra formanden. 

4) Generel 
orientering 
Alle 

Orientering. 
Her kan 
deltagerne 
orientere om den 
nyeste relevante 
viden. 

Alle kan byde ind 
her. 
 

18:20 – 18:30 
 
10 min. 

Intet til punktet. 

5) Budget Orientering/ Daniel 18:30 – 18:45 Punktet udgår. 



   

 

 
V. Daniel (Paw) 

drøftelse / 
beslutning. 

opsummerer det 
aktuelle budget. 

 
15 min. 

6) Årshjul 
Udarbejdelse af 
Årshjul 
V. Peter 

Orientering / 
drøftelse / 
beslutning. 

Peter 
præsenterer 
årshjulet 
Alle kan byde ind. 

18:45 – 18:55 
 
20 min. 

Peter er i proces med Årshjulet. 
Peter præsenterer Årshjulet for resterende 2024 på næste 
bestyrelsesmøde. 

7) Stempelløb og 
SM 
Evaluering 
V. Peter 

Orientering / 
drøftelse / 
beslutning. 

Hvordan gik 
løbene? 
Alle kan byde ind. 

19:15 – 19:45 
 
30 min. 

SM i Korsør var en succes og der var ca. 109 tilmeldte deltagere. 
 
Stempelløbet var også en succes og der var ca. 33 tilmeldte deltagere. 

8) Økonomi 
 
V. Henrik 

Orientering / 
drøftelse / 
beslutning. 

Henrik 
præsenterer 
punktet. 
Alle kan byde ind. 

19:45 – 20:15 
 
30 min. 

Henrik har opsagt nets-dankort automaten. Her har han fået et tilbud 
på at beholde systemet. Henrik undersøger om der er fordele ved at 
beholde nets for klubben og hvis ja, så gør vi det. 
 
Lone ønsker at ændre på de konti vi har, for at skabe et bedre 
overblik. Dette har hun opbakning fra bestyrelsen til at gøre. 
 
Henrik foreslår at der bliver udarbejdet et skilt med QR-kode til 
mobilepay, så man kan scanne til betaling for træningsafgift. 

9) Arbejdsdag 
 
V. Peter 

Orientering / 
drøftelse / 
beslutning. 

Peter 
præsenterer 
punktet 

20:15 – 20:30 
 
15 min. 

Peter foreslår at der bliver afholdt en arbejdsdag inden sommerferien. 
 
Datoer bliver fastlagt på næste bestyrelsesmøde. 

10) Evt. 
 
Alle 

Orientering Her kan alle 
sætte 
opmærksomhed 
på punkter uden 
for dagsordenen. 

20:30 – 20:55 
 
25 min. 

Peters punkt. 
Det er en udfordring der ikke er officials nok i klubben, til at få afviklet 
løb. Vi kan ikke prioritere med de forældre, hvis børn er aktive i 
sporten. 
 
Det foreslås at vi kigger ud i andre kroge af motorsportsverdenen, for 
at finde officials til løbsafvikling. 

11) Nåede vi det vi 
skulle? 
Alle 

  20:55 – 21:00 
 
5 min. 

Vi nåede det hele. 
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